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ACTA PLE NÚM. 6/06 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 27 D’ABRIL DE 2006 
 
 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 27 D’ABRIL DE 2006 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del 
dia vint-i-set d’abril de dos mil sis, es reuneixen a la sala de sessions d'aquest 
Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes legalment 
establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es 
relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/es d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Sergio Fernández Mesa 
Sra.  Rocio García Pérez 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
 
 
Regidors/es 
 
Sra.  Pilar Albiol Gilabert   
Sr. Nèstor Artís i Villena 
Sr.   Manuel Jesús Casado Ruiz 
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Sr.   Salvador Colominas Tutusaus 
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra.  Elisa Corral Lozano 
Sra.  María José Díaz Algarín 
Sra. María  Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr.    Jordi García Guitart 
Sra.  Rosa Eva Granadal Gálvez 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Francesc Molina Núñez 
Sra.  María José Mont Rieiro 
Sra.  Enriqueta Pardo Lanuza 
Sra. Glòria Récio Díaz 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 4/06, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 30 de març d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, el text literal dels quals és el següent: 
 
 2.1.- Decret núm. 1553/06 de data 28 de març. 
 
 “Per Decret de l’Alcaldia núm. 2863/05 de data 15-06-2005, s’inicià 
el procediment d’inscripció de diversos fitxers en el Registre General de 
Protecció de Dades de Catalunya.  
 
 En compliment d’allò disposat per l’art. 20 de la Llei Orgànica 
15/1999 de 13 de desembre, sobre Protecció de Dades de Caràcter Personal, 
per la Llei Orgànica 5/2002, de 19 d’abril de l’Agència Catalana de Protecció 
de Dades i normativa complementària, la creació, modificació o supressió de 
fitxers de les Administracions Públiques, s’haurà de realitzar mitjançant 
disposició general publicada al Butlletí Oficial de la Província.  
 
 Per tot això, en conformitat amb les atribucions que legalment tinc 
conferides, 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Crear el fitxer automatitzat amb dades de caràcter 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, denominat “Consulta  
permanent a 300 famílies” que es relaciona a l’annex I que s’adjunta i 
s’aprova. 
 
 Segon.- Sotmetre a informació pública mitjançant publicació en el 
Butlletí Oficial de la Província, la modificació i la creació de l’esmentat fitxer, 
de conformitat amb la legislació vigent en matèria de protecció de dades.  
 
 Tercer.- Demanar la inscripció al Registre General de Protecció de 
Dades de Catalunya del fitxer esmentat en el paràgraf primer. 
 
 Quart.- Trametre aquest acord i l’annex a l’Agència Catalana de 
Protecció de Dades.  
 
 Cinquè.- Notificar el present acord als Departaments Municipals 
d’Organització i Programes i d’Informàtica. 
 
 Sisè.- Ratificar la present resolució a la primera sessió de Ple que es 
celebri.” 
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 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per manifestar que aquest decret fa referència a la creació d’un nou 
fitxer automatitzat de dades de caràcter personal en compliment d’allò que 
estableix la Llei de Protecció de Dades i que en aquest supòsit està relacionat 
amb la consulta permanent que es realitzarà a 300 famílies de la ciutat. 
 
 En aquest moment intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que li agradaria que li 
expliquessin, ja que ha estat avui a Secretaria per veure l’expedient i no li ha 
aclarit res, com es va fer aquest dossier de les 300 famílies. Com o de quina 
manera es van elegir?.  
 
 Respon el senyor Alcalde que aquest acord ja es va prendre al seu 
moment i ja figura en l’acta del Ple corresponent. Això només fa referència a la 
creació del fitxer. 
 
 Intervé de nou la senyora Mª Isabel Espinosa per dir ; això què vol 
dir Alcalde?. 
 
 El senyor Alcalde respon que totes aquelles persones a les quals 
se’ls hi va fent campanyes o activitats per part de l’Ajuntament, se’ls hi han de 
protegir les seves dades i es creen fitxers que s’envien a l’Agència de Protecció 
de Dades. És l’únic objecte  d’aquest decret. 
 
 La senyora Espinosa pren de nou la paraula assenyalant que, 
llavors ho preguntarà d’altra manera. Aquest fitxer, com s’ha fet? Com s’ha fet 
el llistat d’aquestes persones?. 
 
 El Sr. Alcalde li respon que això ja es va indicar en un Ple anterior. 
A més, hi ha una acta de la Junta de Govern a on també es recull. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.2.- Decret núm. 1700/06 de data 31 de març. 
 
 “Atès que s’ha comunicat per part del Departament d’Urbanisme 
que s’incoava procediment de protecció de la legalitat urbanística en relació a 
les obres que s’estan realitzant al carrer Verge de Montserrat final sense 
número d’aquesta Ciutat, i s’ordenava al senyor Matias Polo, com a propietari 
de les obres de nova planta més un pis, que procedís a la paralització 
immediata de les obres. 
 
 Atès que fetes les comprovacions a l’inventari municipal queda 
provada l’ocupació d’espais o terrenys de propietat municipal. 
 
 Atès que l’esmentada ocupació es produeix sense títol que faculti a 
l’ocupant de la finca, la qual cosa requereix d’una actuació immediata per part 
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d’aquest Ajuntament dintre del marc jurídic que el faculta per recuperar per si 
mateix la posessió dels seus bens. 
 
 Vist l’article 147 i següents del Reglament de Patrimoni dels Ens 
Locals relatiu a la recuperació d’ofici dels bens municipals. 
 
 Atesa la necessitat d’exercitar amb la major rapidesa possible l’acció 
administrativa  tendent a la recuperació de la possessió. 
 
 Vist l’informe emès al respecte pel cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni. 
 
 Per tot això en exercici de les competències que m’han estat  
conferides per la legislació de Règim Local. 
 

HE RESOLT 
 
 Primer.- Exercitar l’acció administrativa procedent per tal de 
recuperar d’ofici la possessió dels terrenys  municipals ocupats, pel senyor 
Matias Polo Palau, del Club Delfos. 
 
 Segon.- Requerir en conseqüencia al senyor Matias Polo Palau, per 
a que cessi en l’ocupació i procedeixi d’immediat a deixar lliure d’immediat , a 
disposició d’aquest Ajuntament els mateixos en les condicions originàries. 
 
 Tercer.- Utilitzar en el supòsit de persistir el senyor Matias Polo 
Palau en l’ocupació, els mitjans compulsoris admesos legalment, sense 
perjudici de l’imposició de les multes amb que les actes d’ocupació poden 
sancionar-se i sense perjudici de l’indemnització dels danys i perjudicis que 
per raó de la ocupació fossin procedents. 
 
 Quart.- Donar audiència al senyor Matias Polo Palau, per  a que en 
termini dels 10 dies següents als de la recepció d’aquest escrit presenti els 
documents, formuli les al.legacions i presenti les proves que estimi 
convenients al seu dret. 
 
 Cinquè.-  Ratificar el present Decret a la propera sessió plenària 
que celebri l’Ajuntament. 
 
 Sisè.-  Notificar el present Decret al senyor Matias Polo Palau, i al 
Departament d’Urbanisme.” 
 
 En primer lloc pren la paraula el senyor Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, per assenyalar que l’objecte d’aquest decret és la recuperació d’ofici 
d’uns terrenys municipals que estan ubicats al carrer Verge de Montserrat. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.3.- Decret núm. 1842/06 de data 05 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de l’empleat d’aquest 
Ajuntament, Sr. Domingo Hidalgo Martínez, que ocupa una plaça de 
Subaltern, als efectes de garantir el normal funcionament de la Piscina Can 
Millars, 
 

Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
suplència per poder garantir el funcionament del servei, es fa necessari 
recórrer a  les persones de la bossa de treball de subalterns,  

 
Atès que el senyor David Castro Rodríguez ha treballa per aquest 

Ajuntament realitzant tasques de suport tècnic en la passada edició de Nit de 
Reis, a plena satisfacció d’aquesta organització, 
 
 Atès que el senyor David Castro Rodríguez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, i que ha 
mostrat disponibilitat per acceptar l’oferta de treball, 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament, partida 
pressupostària 03 452B0 13100 de Personal laboral eventual / Piscines, 

 
Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 

al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 c) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 4rt. del Reial Decret 2720/1998, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,   

 
HE RESOLT 

 
Primer.- Declarar raons d’urgència per poder atendre interinament 

la suplència de Subaltern a la Piscina Can Millars. 
 
Segon.- Autoritzar la contractació temporal d’interinitat del senyor 

David Castro Rodriguez, en qualitat de Subaltern, perquè substitueixi al 
titular del lloc de treball senyor Domingo Hidalgo Martinez, des del dia 29-03-
2006 I fins a la seva reincorporació, o s’hagi de resoldre per qualsevol dels 
supòsits recollits en l’article 24 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals aplicables a aquesta modalitat contractual. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 

Conserge de la Piscina Can Millars, establint-li les retribucions i la resta de 
condicions de treball establertes en el pacte de condicions de treball del 
personal de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes 
Autònoms. 
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Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessat, al seu Cap, al 

de Recursos Humans i al Comitè d’Empresa. 
 
Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 

Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.4.- Decret núm. 1844/06 de data 05 d’abril. 
 
 “Atès l’informe emès pel Departament de Recursos Humans en 
referència a la necessitat de cobrir la incapacitat temporal, de la funcionària 
de carrera senyora Maria Isabel Martínez Montes, adscrita a l’Àrea 
Administrativa del Departament de Salut Pública, Benestar Social i Consum, 
per poder atendre les funcions administratives que quedarien desateses per 
aquesta circumstància. 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball d’Auxiliar 
Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants disponibles per poder-ho fer,  
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
vacant per garantir el normal funcionament d’aquest servei, es fa necessari 
recórrer a persones que hagin treballat en el mateix departament,  
 
 Atès que es proposa a la senyora Sara Alcaide Dominguez, que ha 
prestat serveis en el mateix Departament a plena satisfacció dels seus 
responsables, i disposa dels requisits, coneixements i  aptituds necessàries 
per la realització de les esmentades tasques en virtut de la seva experiència, 
  
 Atès que la senyora Sara Alcaide Dominguez  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03315A012000, 03315A012100, 03315A015000, 
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 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 3 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir la incapacitat 
temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Maria 
Isabel Martínez Montes. 
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Sara Alcaide 
Domínguez, en qualitat d’Auxiliar Administrativa, enquadrada en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes del dia 3 
d’abril de 2006 i fins la reincorporació de la senyora Maria Isabel Martínez 
Montes,  o es pugui revocar la seva designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Sara Alcaide Domínguez al lloc de 
treball d’Auxiliar Administrativa a l’Àrea Administrativa del Departament de 
Salut Pública, Benestar Social, Consum i Educació , assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a la 
Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.5.- Decret núm. 1893/06 de data 06 d’abril. 
 
 “Atès que la funcionària d'habilitació nacional d'aquest Ajuntament, 
Sra. Soledad De Prada Bengoa, ha sol.licitat la jubilació anticipada als 64 anys 
amb efectes del proper dia 3 d'abril de 2006, restant per tant vacant la plaça 
de Tresoreria, 
 
 Atès el que estableixen els articles 30 i següents del Reial Decret 
1732/1994, de 29 de juliol, que regulen els procediments de cobertura 
temporal dels llocs de treball de funcionaris amb habilitació de caràcter 
nacional amb l'objecte de facilitar la prestació de les funcions reservades a 
aquests, 
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 Atès que s'ha sol.licitat informe a la Direcció General 
d'Administració Local en relació a la possibilitat de cobrir aquest lloc de treball 
de funcionari amb habilitació de caràcter nacional, sense que fins ara se'ns 
hagi notificat més que telefònicament l'existència d'un funcionari d'habilitació 
nacional interessat en la plaça, 
 
 Atesa les necessitats i urgència en proveir accidentalment aquesta 
plaça per poder atendre el normal funcionament de l'Àrea de Planificació, 
Economia i Hisenda d'aquest Ajuntament,  
 
 Atès que la funcionària de carrera de l'Escala Tècnica 
d'Administració General, Josefa Prat Mora, que ocupa el lloc de treball de Cap 
del Departament de Recaptació, reuneix les característiques necessàries per 
desenvolupar accidentalment el càrrec de Tresorera Municipal, 
 
 Aquesta Alcaldia en ús de les atribucions que legalment té 
conferides, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar Tresorera Municipal amb caràcter accidental a la 
funcionària de carrera d'aquesta Corporació, Josefa Prat Mora, amb efectes del 
dia 4 d'abril de 2006, a l'empara del que estableixen els articles 30 i següents 
del Reial Decret 1724/1994, de 29 de juliol.  
 
 Segon.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que es celebri per la seva ratificació. 
 
 Tercer.- Donar compte del contingut de la present resolució a la 
Direcció General d'Administració Local del Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya.” 
 
 Intervé en primer lloc el senyor Alcalde, Antonio Balmón Arévalo, 
per manifestar que aquest decret fa referència a la cobertura de forma interina 
de la plaça de Tresorera Municipal amb motiu de la jubilació de la senyora 
Soledad de Prada. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.6.- Decret núm. 1922/06 de data 06 d’abril. 
 

“Vista la necessitat de tenir que disposar d’un recolzament de 
Subaltern/a, durant el període del 10 d’abril de 2006 al 21 d’abril de 2006, 
per poder garantir les absències del personal subaltern de la Casa Consistorial 
durant el període de permisos per Setmana Santa,  
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 Atès que la persona proposada és el senyor Juan Vilardaga Prats, 
que va superar les proves i va quedar classificat en la posició sisena en la 
convocatòria per cobrir una plaça vacant de Subaltern/a en règim de personal 
funcionari d’aquest Ajuntament realitzada els dies vint-i-vuit i vint-i-nou 
d’abril de dos mil cinc. 
 
 Atès que el senyor Juan Vilardaga Prats te els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, que ha 
treballat satisfactòriament com empleat d’aquest Ajuntament en períodes 
anteriors producte d’altres relacions laborals, i que ha mostrat disponibilitat 
per acceptar l’oferta de treball. 
 

Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans, referent 
a la necessitat de cobrir aquestes absències. 
  
 Atès que hi ha consignació pressupostària per atendre l’esmentada 
contractació en el Capítol I del pressupost d’aquest Ajuntament,  partida 
pressupostària 03 121C1 13100 de Personal laboral eventual / Consergeria. 
 

Atès el que preveuen els articles 16 i 94 del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Locals així com l’article 15.1 b) de l’Estatut dels 
Treballadors i l’article 3è del Reial Decret 2720/1998. 

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 

legalment té conferides, 
 

HE RESOLT   
 
Primer.- Declarar raons d’urgència per la contractació no 

permanent de un/una Subaltern/a per urgència per poder atendre 
l’acumulació de tasques, donant el recolzament que es precisa durant el 
període de vacances de Setmana Santa. 
 

Segon.- Autoritzar la contractació laboral de caràcter no 
permanent, per circumstàncies de la producció, del Senyor Juan Vilardaga 
Prats, en qualitat de Subaltern, amb efectes del 10 d’abril de 2006 i fins el dia 
21 d’abril de 2006, inclòs, per atendre durant l’esmentat període les tasques 
de subaltern. 

 
Tercer.- Adscriure a l’esmentat empleat al lloc de treball de 

Subaltern, establint-li les retribucions i la resta de condicions de treball 
establertes en el pacte de condicions de treball del personal de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat i dels seus Organismes Autònoms. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a l’interessada, al seu Cap, 
al Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients.  
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Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal en la primera sessió que celebri i publicar la present designació en 
el Diari Oficial de la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 2.7.- Decret núm. 1934/06 de data 06 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès per l’Àrea Tècnica de Benestar Social referent a 
la necessitat de cobrir la incapacitat temporal de la funcionària interina 
d’aquest Ajuntament, Sra. Ana Maria Martín Gómez, que ocupa una plaça 
d’Assistent/a Social, als efectes de garantir el normal funcionament del 
Departament de Salut Pública, Benestar Social i Consum, 
 
 Atès que la persona a ser substituïda és funcionària interina 
d’aquest Ajuntament, es proposa designar un/a funcionari/a interí/na  per 
cobrir la incapacitat temporal de la senyora Ana Maria Martin Gómez fins a la 
seva reincorporació, 
 

Atès que cap candidat/a inclòs/a en les diferents convocatòries per 
cobrir temporalment absències o vacants d’Assistent/a Social amb la titulació 
requerida ha acceptat l’oferta de treball, 

 
Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 

suplència per poder garantir el bon funcionament del servei, i les dificultats 
per poder disposar de candidats interessats en assolir aquestes funciones, es 
fa necessari recórrer a la bossa de treball d’Assistents Socials,  
 

Atès que el senyor Juan José López Peralta té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques per haver 
treballat amb anterioritat en el mateix departament com Assistent Social, a 
plena satisfacció d’aquest Ajuntament, 
 
 Atès que el senyor Juan José López Peralta  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03315P512000, 03315P512100, 03315P515000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides, 
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir la incapacitat 
temporal de la funcionària interina d’aquest Ajuntament, senyora Ana Maria 
Martín Gómez. 
 
 Segon.- Nomenar funcionari interí al senyor Juan José López 
Peralta, en qualitat d’Assistent Social, enquadrat en l’Escala d’Administració 
Especial, sots-escala Tècnica, Treball Social, classificada en el grup B, amb 
efectes 4 d’abril de 2006 i fins la reincorporació de la funcionària interina 
substituïda,  i mentre romangui en aquesta situació administrativa o es pugui 
revocar la designació per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Tercer.- Adscriure al senyor Juan José López Peralta al lloc de 
treball d’Assistent Social de l’Àrea Tècnica de Benestar Social, assignant-li les 
retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la seva cap, 
a la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.8.- Decret núm. 2063/06 de data 11 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la necessitat de cobrir una plaça vacant d’Arquitecte/a, als efectes de 
garantir el normal funcionament del Departament de Urbanisme, 
 
 Atès que la senyora Marta Gòdia Marco va superar les proves en el 
procés selectiu lliure convocat per cobrir interinament les absències o vacants 
d’Arquitecte/a de l’Escala d’Administració Especial, Sots-escala Tècnica que 
estiguin o restin vacants  fins a la reincorporació del seus titulars o fins a la 
seva provisió definitiva reglamentària, quedant en la primera i única posició, 
 
 Atès que la Sra. Marta Gòdia Marco reuneix el perfil i condicions 
laborals per poder cobrir amb diligència aquesta vacant, 
 
 Atès que la senyora Marta Gòdia Marco  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
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 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03432B012000, 03432B012100, 03432B015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Nomenar funcionaria interina a la senyora Marta Gòdia 
Marco en qualitat d’Arquitecta, enquadrada en l’Escala d’Administració 
Especial, Sots-Escala Tècnica Superior,  classificada en el grup A, amb efectes 
5 d’abril de 2006 i fins a la provisió reglamentària de la plaça vacant, i mentre 
romangui en aquesta situació administrativa o es pugui revocar la designació 
per qualsevol altre supòsit recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al 
Servei de les Entitats Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits 
essencials pel seu nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament 
i específicament el que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a 
l’exercici de les funciones públiques. 
 
 Segon.- Adscriure a la senyora Marta Gòdia Marco al lloc de treball 
d’Arquitecte/a del Departament de Urbanisme, assignant-li les retribucions 
corresponents al mateix. 
 
 Tercer.- Notificar la present resolució a l’interessada, al seu cap, a 
la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.9.- Decret núm. 2066/06 de data 11 d’abril. 
 
 “Vist l’informe emès pel Departament de Recursos Humans referent 
a la proposta de provisió interina d'un lloc de treball d'Auxiliar 
Administratiu/va a l’àrea administrativa d’Urbanisme, per poder atendre les 
funcions administratives que poden restar desateses com a conseqüència de la 
incapacitat temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, 
senyora Maria Isabel Siles Molina, 
 
 Atès que l’esmentada incapacitat temporal estava essent coberta per 
la senyora Concepción Francisco Brumos, i que a data 31 de març de 2006 ha 
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presentat renúncia  a la seva condició de funcionària interina amb efectes del 
4 d’abril de 2006, 
 
 Atès que l’esmentada funcionària ocupa un lloc de treball 
d’Administrativa, 
 
 Atès que dins de l’organització no hi ha cap altre funcionària que 
pugui atendre les tasques de la persona que es troba de baixa sense que 
provoqués una altre distorsió en una altre àrea de gestió municipal, 
 
 Atès que pel procediment ordinari no es pot designar a cap 
candidat/ta, per cobrir aquesta baixa, perquè del resultat de les darreres 
convocatòries que estaven previstes per poder atendre aquest tipus de 
incidències no ho permeten al no haver aspirants aprovats per poder-ho fer, 
 
 Atesa la necessitat de cobrir amb la màxima urgència l’esmentada 
incapacitat temporal per poder garantir el funcionament del servei, es fa 
necessari recórrer a persones que hagin treballat com Auxiliar 
Administratius/ves mitjançant els Plans d’Ocupació Municipal d’exercicis 
anteriors,  
 
 Atès que la senyora Ana Maria Gámez Pérez té els coneixements i les 
aptituds necessàries per la realització de les esmentades tasques, perquè 
coneix les funciones que s’han de dur a terme per la seva experiència en 
qualitat d’Auxiliar Administrativa, producte d’anteriors relacions amb aquest 
Ajuntament, a plena satisfacció d’aquesta Organització,  
 
 Atès que la senyora Ana Maria Gámez Pérez  ha manifestat la seva 
disponibilitat i acceptació a la proposta que se li ha realitzat, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a les partides 
03432A012000, 03432A012100, 03432A015000, 
 
 Atès el que preveuen els articles 6 i 94 i ss. del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides,  
 

HA RESOLT  
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per poder cobrir la incapacitat 
temporal de la funcionària de carrera d’aquest Ajuntament, senyora Maria 
Isabel Siles Molina.  
 
 Segon.- Nomenar funcionaria interina a la Sra. Ana Maria Gamez 
Perez, en qualitat d'Auxiliar Administrativa, enquadrat en l’Escala 
d’Administració General, classificada en el grup D, amb efectes 4 d’abril de 
2006 i fins a la seva reincorporació, i mentre romangui en aquesta situació 
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administrativa o es pugui revocar la designació per qualsevol altre supòsit 
recollit en l'article 7è del Reglament del Personal al Servei de les Entitats 
Locals, o per incompliment sobrevingut dels requisits essencials pel seu 
nomenament establerts a l’article 71è del mateix Reglament i específicament el 
que fa referència a la inhabilitació per sentència ferma a l’exercici de les 
funciones públiques. 
 
 Tercer.- Adscriure a la senyora Ana Maria Gamez Perez al lloc de 
treball d’Auxiliar Administratiu/va al departament de Urbanisme, assignant-li 
les retribucions corresponents al mateix. 
 
 Quart.- Notificar la present resolució a l’interessada, a la seva Cap, 
a la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans, als efectes 
oportuns. 
 
 Cinquè.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació i publicar la designació en el Diari Oficial de 
la Generalitat i Butlletí Oficial de la Província.” 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR I COMERÇ.  
 
 
 3.- Aprovació definitiva de la cessió d’una parcel.la de propietat 
municipal a la Comunitat Islàmica de Cornellà de Llobregat, Al-Tauba, per 
la construcció d’un Centre de Culte Religiós.  
 
  
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel ple en sessió celebrada el dia 29 de juny de 
2005, pel qual s’aprovava inicialment la cessió gratuïta d’una porció de terreny 
de 1.193 m2,  situat al carrer Cirerers, d’aquesta ciutat, a favor de la 
Comunitat Islàmica de Cornellà de Llobregat Mezquita Al-Tauba,  per a la 
construcció d’un centre de culte religiós . 
 
 Vista la Modificació del Pla general metropolità a l’ àmbit discontinu 
format pels polígons PA6 i PA2 de la carretera d’ Esplugues i la cruïlla de Sant 
Ildefons amb l’Avinguda de la Línia Elèctrica, aprovat definitivament pel 
conseller de Política Territorial i Obres Públiques en data 13 d’octubre de 
2005, i publicat a efectes de la seva executivitat en data 22 de novembre de 
2005, qualifica la parcel·la d’ equipament públic de nova creació (clau 7b), de 
titularitat privada, amb l’ ús cultural, religiós i docent.  
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 Atès que aquesta finca figura inscrita  l ’Inventari Municipal de 
béns, com a be patrimonial.  
 
 Atès que el període d’exposició pública de l’anterior acord ha 
finalitzat el passat dia 13 d’abril de 2006, sense que s’hagi produït cap 
reclamació ni suggeriment. 
 
  El Ponent de la Comissió d’Interior i Comerç proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
  

 Primer.- Aprovar definitivament l’acord de cessió gratuïta d’una 
porció de terreny per a la construcció d’un centre de culte religiós que es 
descriu a continuació: 
 
Proposta presentada per: Gabinet d’Alcaldia. 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: Comunitat 
Islàmica de Cornellà de Llobregat, Mesquita Al-Tauba. 
Descripció del bé objecte de cessió: La parcel·la de superfície 1.193 m2 i forma 
lleugerament rectangular, esta situada al carrer Cirerers , de Cornellà de 
Llobregat . La Modificació del Pla general metropolità a l’ àmbit discontinu 
format pels polígons PA6 i PA2 de la carretera d’ Esplugues i la cruïlla de Sant 
Ildefons amb l’Avinguda de la Línia Elèctrica, aprovat definitivament pel 
conseller de Política Territorial i Obres Públiques en data 13 d´octubre de 
2005, i publicat a efectes de la seva executividad en data 22 de novembre de 
2005, qualifica la parcel·la d’ equipament públic de nova creació (clau 7b), de 
titularitat privada, amb l’ ús cultural, religiós i docent.   
Destí del bé cedit: Construcció d’un centre de culte religiós. 
 

Segon.-  Les característiques de la cessió són les següents: 
 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: Comunitat 
Islàmica de Cornellà de Llobregat, Mesquita Al-Tauba. 
Finalitat de la cessió: Construcció d’un centre de culte religiós. 
Els fins per als quals s’atorga la cessió han de acomplir-se en el termini 
màxim de 5 anys. 
Els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir de forma perpètua i  
permanent. En el supòsit de que el bé cedit no es destini a l’ús previst, o es 
modifiqui la titularitat de la cessió sense l’autorització expressa de 
l’Ajuntament, revertirà automàticament de Ple dret al Patrimoni de l’Ens Local 
cedent, d’acord amb les condicions de l’article 50 del Decret 336/1988 de 17 
d’octubre del Reglament de Patrimoni. 
 

Tercer.- Formalitzar inicialment el present acord mitjançant la 
firma del Conveni regulador de la cessió gratuïta d’un immoble municipal per  
a la construcció d’un centre de culte entre l’Ajuntament de Cornellà de 
Llobregat i la comunitat Islàmica de Cornellà de Llobregat Al-Tauba, que 
s’adjunta com a document annex. 
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Quart.- Formalitzar el present acord posteriorment mitjançant 
escriptura pública, essent totes les despeses que comporti la cessió incloses 
les notarials i registrals a càrrec de la Comunitat Islàmica de Cornellà de 
Llobregat; Mesquita Al - Tauba . 
 

Cinquè.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’Interior i Comerç, Sergi 
Fernàndez Mesa, per a la firma de quants documents públics i privats fossin 
necessaris per a l’execució dels acords que antecedeixen. 
 
  Sisè.- Comunicar el present acord a la Comunitat Islàmica de 
Cornellà de Llobregat Mezquita Al-Tauba, i als Departaments de Gestió 
Tributària, Urbanisme i Habitatge; Activitats  i a la Intervenció General, pels 
seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
indicant que mitjançant aquest acord es procedeix a l’aprovació definitiva de la 
cessió d’una parcel·la de propietat municipal a la Comunitat Islàmica de 
Cornellà, Al-Tauba, per la construcció d’un Centre de Culte Religiós. Com ja 
recordareu, al Ple de juny de 2005, vam aprovar inicialment aquesta cessió en 
els termes que es van explicar en el seu moment. El que fem ara és aprovar 
definitivament aquesta cessió atès que s’han complert els terminis obligatoris 
d’exposició pública i no s’ha presentat cap al·legació i ho fem mitjançant la 
formalització d’un conveni que el que farà serà regular els termes d’aquesta 
cessió. 
 
 Intervé a continuació la senyora Pilar Albiol i Gilabert, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que, per coherència amb la 
nostra votació del mes de juny, tornarem a votar en contra a l’aprovació 
definitiva de la cessió del terreny, per les mateixes raons que ho vam fer en 
aquell moment. Esquerra és Partit aconfessional, però l’Estat Espanyol també 
és aconfessional, i en aquell moment ja apuntàvem que si cedíem terreny per 
la Comunitat Islàmica, segurament també hauríem de cedir terreny a altres 
entitats religioses, i el terreny a Cornellà és escàs i amb la cessió gratuïta 
d’aquest terreny no hi som conformes. Per tant, el vot contrari igual que en 
aquell moment. 
 
 Pren la paraula seguidament la senyora Mª Isabel Espinosa 
Fernández, com a  Portaveu del Grup Municipal del PP, per indicar que ells 
van a mantenir el vot d’abstenció però -com he dit l’altra vegada que he 
intervingut- de cap manera volem que se’ns col·loqui el “San Benito” de 
sempre de que tenim prejudicis perquè són musulmans, però sí que vull dir 
que l’Ajuntament de Cornellà obre un “impas” amb aquesta cessió . Jo no crec 
que l’Estat, potser que l’Estat si sigui aconfessional, però no el poble espanyol. 
El poble espanyol majoritàriament som catòlics i, per tant, ja no com a religió 
sinó com a cultura, hem de protegir la nostra cultura i les esglésies, les que hi 
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ha, doncs molt bé. Però si obrim –diguem- la quota a altres esglésies, crearem 
una desigualtat comparativa amb les altres religions o tindrem que cedir 
terrenys a totes les religions que avui hi ha a Cornellà, com a multicultural 
que és. Què els hi direm quan vinguin els evangèlics?. Que precisament són 
gent nostra també -la comunitat gitana són de l’església evangelista- no tenen 
església. La comunitat jueva, que també aquí hi ha, no tenen església, i bé, si 
anem a “obrir el meló” de que tots o podria dir que “o tots moros o tots 
cristians”, però no és la paraula justa, tots iguals. 
 
 Suposo que tot el món té els mateixos drets que els que avui obrim, 
per tant crec que l’Ajuntament no és gens afortunat. Mantenim l’abstenció 
perquè de cap manera vull que se senyali al Partit Popular de racista, com 
seria segurament la resposta d’aquest govern, dels Grups que el formen. Per 
tant, no té res a veure el que nosaltres pensem de que tots iguals, i també que 
falta el consens que nosaltres en el seu dia vam demanar. Vam demanar a 
l’Alcalde que ho retirés fins que es parlés amb la ciutadania dels voltants, els 
veïns –ja sé que em direu que no n’hi ha- però sí que hi ha. Hi ha gent que 
han acudit a mi i que inclus han fet una recollida de firmes. Per tant, sí que hi 
ha veïns i empreses que no estan d’acord i bé, ja dic que mantenim el vot 
d’abstenció perquè serem coherents i anem a fer el que hem fet al principi 
quan estaven els representants d’aquesta comunitat aquí, que avui no estan 
però mantenim el mateix vot. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Miguel López Sánchez, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’ICV-EA-EPM, per manifestar que el seu grup, en 
coherència amb el que van votar el dia que es van aprovar les cessions de 
terrenys de la mezquita, per l’església de Fontsanta-Fatjó, i crec recordar que 
també pels Mossos d’Esquadra i per l’UGT, efectivament pensem que això 
tenim que mantenir-ho per ser conseqüents amb el que vam dir aquell dia. 
 
 Creiem que en aquest moment quan estem treballant dintre d’una 
societat multicultural cal tenir en compte totes aquestes sensibilitats que 
podem tenir en la societat sempre i quan estiguin dintre de les normes 
establertes i, com ha explicat el Regidor abans que hi ha un conveni en el que 
s’han de complir una sèrie de requisits, que no es demana res de l’altre món, 
sinó que es demana allò que s’ha de demanar a tothom, igual a les altres 
cessions que s’han donat a altres col·lectius. Considerem que és necessari 
donar també el vistiplau a aquesta cessió dels terrenys per fer una mezquita ja 
que en aquest moment també hi ha un grup molt nombrós de persones que 
viuen a Cornellà que estan demanant aquest lloc per poder fer les seves coses, 
i, a més a més, dintre d’una activitat també cultural. Creiem que això és 
necessari i ho vam dir l’altra vegada i aquesta vegada ho reafirmem. 
 
 Intervé novament el President-Delegat de la Comissió Informativa 
d’Interior i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, per indicar que el que està 
clar és que des del govern de la ciutat entenem que la finalitat d’aquesta cessió 
s’ha de fer en benefici de tots el ciutadans i totes les ciutadanes, ja que 
existeix una part de població que professa aquesta religió, aquestes creences. 
També el que intentem amb això és possibilitar la integració de l’activitat 
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quotidiana d’aquestes persones –que sí que tenim aquí, en el primer banc- i 
afavorim les seves necessitats en quant a allò que pot ser el seu 
desenvolupament personal i espiritual en aquest cas. 
 
 Nosaltres, i així ho diem, de la mateixa forma que recolzem altres 
moviments associatius -i això ja ho vaig dir al Ple de juny del 2005- 
considerem que la potenciació d’aquest associacionisme de la nostra població, 
en aquest cas aquesta associació, sigui del caire que sigui, doncs mentre sigui 
d’entitats que han de respectar uns valors mínims de convivència i legalitat -
com és el cas- no pot més que afavorir i enriquir les relacions interpersonals i 
veïnatge que tenim a la nostra ciutat. Llavors, bé, a partir d’aquí, i per aquests 
fets i motius és pel que el govern de la ciutat decideix fer aquesta cessió i, tot i 
això -que ja vam tenir un debat al Ple de juny- no és més que tornar a dir el 
mateix i tornar a dir les condicions i el perquè es fa aquesta cessió. 
 
 Intervé finalment el Sr. Alcalde per manifestar que, un cop fixades 
les posicions per part dels Grups Municipals, no crec que hi hagi més 
elements, s’aprova amb l’abstenció del Grup Popular i amb el vot en contra del 
Grup Municipal d’Esquerra Republicana. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Vots en contra: 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Abstenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
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Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 4.- Aprovació definitiva de la cessió d’una parcel.la de propietat 
municipal a favor de la Generalitat de Catalunya, per la construcció d’un 
equipament destinat a parc de bombers. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’acord adoptat pel Ple Municipal en sessió celebrada el dia 29 
de juny de 2005, pel qual s’aprovava inicialment la cessió gratuïta d’una 
porció de terreny de dos mil cent  seixanta sis  metres quadrats, en el Polígon 
PA6a, de Cornellà de Llobregat, a favor de la Generalitat de Catalunya per a la 
construcció d’un equipament tècnic administratiu i de seguretat i de 
subministrament, destinat a seu de Parc de Bombers. 
 
 Atès que aquesta finca figura inscrita a l’Inventari Municipal de 
béns, com a bé patrimonial. 
 
  Atès que el període d’exposició pública de l’anterior acord ha 
finalitzat el passat dia 13 d’abril de 2006, sense que s’hagi produït cap 
reclamació ni suggeriment. 
 
  Per tot això, el Ponent de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, proposa al Ple Municipal, l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
  

 Primer.- Aprovar definitivament la cessió gratuïta d’una porció 
de terreny per a la construcció d’un equipament tècnic – administratiu i de 
seguretat i subministrament destinat a seu de Parc de Bombers, que es 
descriu a continuació: 

 
Descripció del bé objecte de cessió: una zona de 2.166 m2 en el polígon 
d’actuació PA 6a, que qualifica d’equipament públic de nova creació (clau 7b-
3) amb l´ús tècnic administratiu i de seguretat i de subministrament, d’acord 
als tipus d’equipaments comunitaris regulats per l’article 212 (apartats e i f) 
de les Normes Urbanístiques del PGM, amb l’objecte de destinar-lo a un futur 
parc de bombers de titularitat pública. 
 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: Generalitat de 
Catalunya 
Finalitat de la cessió: Parc de Bombers. 
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 Segon.-  Les característiques de la cessió són les següents: 
 
Entitat/Administració a favor de la que es fa la cessió gratuïta: Departament 
d’Interior de la Generalitat de Catalunya. 
Finalitat de la cessió: Parc de Bombers. 
Els fins per als quals s’atorga la cessió s’han de mantenir de forma perpètua i  
permanent. En el supòsit de que el be cedit no es destini a l’ús previst, o es 
modifiqui la titularitat de la cessió sense l’autorització expressa de 
l’Ajuntament, revertirà automàticament de Ple dret al Patrimoni de l’Ens Local 
cedent, d’acord amb les condicions de l’article 50 del Decret 336/1988 de 17 
d’octubre del Reglament de Patrimoni. 
 

 Tercer.- Formalitzar el present acord mitjançant  document 
administratiu, en conformitat amb l’article 16 de la Llei 21/2005, de 29 de 
desembre, de mesures financeres, que modifica l’article 12 del Text Refós de la 
Llei de Patrimoni de la Generalitat de Catalunya. 

 
 Quart.- Totes les despeses que comporti la cessió incloses les 

notarials i registrals seran a càrrec del Departament d’Interior de la 
Generalitat de Catalunya 
 
 Cinquè.- Facultar al Tinent d’Alcalde d’interior i Comerç, Sergi 
Fernàndez Mesa,  per a la firma de quants documents públics i privats fossin 
necessaris per a l’execució dels acords que antecedeixen.  
 
  Sisè.- Comunicar el present acord al Departament d’Interior de la 
Generalitat de Catalunya, i als Departaments de Gestió Tributària, Urbanisme 
i Habitatge i a la Intervenció General, pels seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de del President-Delegat de la Comissió Informativa 
d’Interior i Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del 
dictamen, manifestant que estem en un cas similar al punt anterior. 
L’aprovació inicial també es va fer al Ple de juny del 2005, també s’han 
complert els terminis establerts i s’ha fet l’exposició pública i sense 
al·legacions, amb la qual cosa el que es proposa també és l’aprovació definitiva 
d’aquesta cessió.  
 
 Com sabeu, aquest futur parc de bombers es situarà a la carretera 
d’Esplugues, en l’àmbit comprés entre el carrer Lluís Muntades i el límit del 
terme municipal. També es va fer una explicació molt acurada al Ple de juny i  
a la Comissió Informativa. Per tant, jo deixaria aquí la meva intervenció. 
 
 
 
 



22 

 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 5.- Adjudicar el contracte d’assegurances sobres els béns i 
persones que depenen de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient instruït per la contractació amb les següents 
característiques : 
Objecte del contracte : Contractació d’assegurances sobre els bens i persones 
que en el mateix s’inclouen de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
Tramitació : Ordinària 
Procediment d’adjudicació : Obert 
Forma d’adjudicació : Concurs 
 
 Atès que les proposicions admeses a la licitació son les següents 
empreses: 
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1 U.T.E Mapfre 
- Mapfre Mutualidad de Seguros y Reaseguros a Prima Fija 
- Mapfre Industrial, S.A. de Seguros y Reaseguros 
- Mapfre Seguros Grales. Cia de Seguros y Reaseguros, S.A.  

  

2 
 
3 
 
 

Zurich España Compañia de Seguros y Reaseguros, S.A. 
 
Winterthur Seguros Generales. 

  

 Atès que la Mesa de Contractació es va reunir per procedir a la 
valoració de les ofertes presentades, proposant l’adjudicació a Zurich España 
Compañia de Seguros y Reaseguros, S.A., per ser l’oferta més avantatjosa per 
aquest Ajuntament i complir tots els requisits fixats al Plec de Condicions 
aprovat per regir el present procediment. 
 
 El Ponent de la Comissió d’Interior i Comerç proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Adjudicar a Zurich España Compañia de Seguros y 
Reaseguros, S.A., el contracte d’assegurances sobre els bens i persones que en 
el mateix s’inclouen de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat., amb estricta 
subjecció al Plec de Condicions Econòmic-Administratives aprovat per Decret 
de l’Alcaldia nº 5899/05 de data 29 de novembre de 2005, i a la seva oferta. 
Conforme a l’establert al plec de condicions i l’oferta presentada per Zurich 
España Compañia de Seguros y Reaseguros, S.A; s’opta per l’oferta descrita 
com “opció primera”. 
 
 Segon.- Establir com a preu del contracte, 1.119.189,72 euros IVA 
Inclòs (pel total de 4 anys de servei). 
 
 Tercer.- Fixar la garantia definitiva en la quantitat de 44.767,59 
euros, de conformitat amb el Plec de Condicions particulars, la qual haurà 
d’ingressar el contractista en el termini de 15 dies següents, a comptar de la 
recepció del present acord. De no acomplir-se aquest requisit, per causes 
imputables a l’adjudicatari, l’Ajuntament declararà resolt el contracte. 
 
 Quart.- Retornar la garantia provisional per un import de 24.000 
euros als licitadors següents : 
 

U.T.E MAPFRE 
- Mapfre Mutualidad de Seguros y 

Reaseguros a Prima Fija 
- Mapfre Seguros Grales. Cia de 

Seguros y Reaseguros, S.A. 

 
(ingressat en Òrgan de 
Contractació) 
(ingressat en Òrgan de 
Contractació) 
 

  

 WINTERTHUR SEGUROS GENERALES.  
 (ingressat en Òrgan de Contractació). 
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 Cinquè.- Formalitzar aquest contracte en document administratiu 
de conformitat al que disposa l’article 54 de la Llei de Contractes de les 
Administracions Públiques. 
 
 Sisè.- Comunicar les dades relatives a l’adjudicació d’aquest 
contracte al Registre Públic de Contractes de la Junta Consultiva de 
Contractació Administrativa en el termini dels tres mesos següents a la seva 
formalització, de conformitat amb allò que preveuen els articles 58, 93 i 118 
del Reial Decret Legislatiu 2/2000, de 16 de juny pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei de Contractes de les Administracions Públiques. 
 
 Setè.- Posar l’expedient instruït a disposició dels altres licitadors 
ofertants als efectes de donar compliment a allò que preveu l’article 89.3, en 
concordança amb l’article 54.2 de la Llei de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i Procediment Administratiu Comú. 
 
 Vuitè.- Notificar la present resolució al Departament de Serveis 
Generals, la Intervenció Municipal, a l’adjudicatari, així com a la resta de 
participants. 
 
 Novè.- Disposar de la despesa plurianual amb aplicació als 
exercicis i imports següents: 
 
Exercici    Partida Pressupostària                         Import 
 
2006 23 121C0 22400    256.480,98- euros 
2007 23 121C0 22400    279.797,43.- euros 
2008        23 121 C0 22400                      279.797,43.- euros 
2009        23 121 C0 22400                               279.797,43.- euros 
2010        23 121 C0 22400                                       23.316,45.- euros 
 
Subordinat al crèdit que es consigni en els respectius pressupostos.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior i 
Comerç, senyor Sergio Fernández Mesa, es fa l’explicació del dictamen 
manifestant que mitjançant aquest acord s’adjudica el contracte 
d’assegurances sobre els béns i persones que depenen de l’Ajuntament de 
Cornellà de Llobregat,  ja ho vam explicar a la Comissió Informativa. Es tracta 
d’adjudicar aquest contracte per un període de quatre anys i un import d’un 
milió cent dinou mil euros i escaig, a l’empresa Zurich España Compañía de 
Seguros y Reaseguros, S.A., per ser l’oferta més avantatjosa, tant econòmica 
com tècnicament, com ho demostren els informes tècnics que s’han fet a tal 
efecte. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 6.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 
12/2006 del Pressupost de l’Ajuntament, per crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançats amb aplicació al Romanent de Tresoreria i 
baixes per anul.lació de despeses. 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdit per suplement de crèdit 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses del Departament de Via 
Pública, motivada per poder atendre les necessitats de diferents partides fins a 
final d’exercici, per un import de 64.000 €. 
 
 Vista la sol·licitud de modificació de crèdit per crèdit extraordinari 
amb càrrec al Romanent de Tresoreria, motivada per l’atorgament de 
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subvenció per a la reforma de la Parròquia Santa Maria, per un import total de 
9.000 €. 
 
 Vista la proposta de modificació de crèdits per suplement de crèdit 
amb càrrec a baixes per anul·lació de despeses, dels Departaments de Medi 
Ambient i Via Pública, motivada per la integració del servei de deixalleria de 
barri al de la deixalleria fixa, per import de 12.000 €. 
 
 Vista la sol.licitud de modificació de crèdit per suplement de crèdit 
amb càrrec al Romanent de Tresoreria, del Departament d’Urbanisme, 
motivada per fer front a les certificacions d’obres del projecte anomenat 
“Conservació i manteniment de les cambres frigorífiques del Mercat Sant 
Ildefons”, per import de 108.865,61€. 
 
 Vista la necessitat de concedir crèdits extraordinaris per tal de 
reconèixer crèdits d’exercicis tancats, no reconeguts en el seu moment, per als 
quals no existeix dotació adequada o suficient al vigent Pressupost, del 
Departament d’Urbanisme, per un import de 54.382,52 Euros. 
 
 Atès el que disposa l’article 177 del Real Decret Legislatiu 2/2004, 
de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les 
Hisendes Locals,  i els articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableix l’article 14 de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006. 
 
 Atès l’informe favorable de la Intervenció Municipal. 
 
 El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, de 
conformitat amb el que estableix l’article 16.1.a) de les Bases d’Execució del 
Pressupost per a l’any 2006, i vist el dictamen favorable de l’esmentada 
Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 12/2006 per 
crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec a baixes per anul.lació 
de despeses i Romanent de Tresoreria que es proposa, segons el següent detall 
i resum per capítols: 
 
ESTAT DE DESPESES     

  Consignació Consignació

Partida Descripció Actual Altes Baixes Final

13.432C0.6010200 MOBILIARI URBÀ 60.000,00 25.083,00 0,00 85.083,00

13.432D0.21000 CONSERVACIÓ JARDINERIA 96.362,00 38.917,00 0,00 135.279,00

13.432D0.6110304 MILLORES JARD., ESCULT.I ESPAIS DEGRADATS 120.000,00 0,00 64.000,00 56.000,00

13.442C0.22746 C.P.S./SERVEIS DEIXALLERIA 97.516,00 12.000,00 0,00 109.516,00

51.431A0.6320112 REFORMA EDIFICIS MUNICIPALS (CR) 0,00 54.382,52 0,00 54.382,52
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51.622B1.6320201 REFORMES MERCATS 136.099,00 108.865,61 0,00 244.964,61

75.463E0.78007 TRANSF.CAPITAL ESGLESIA STA.MARIA 0,00 9.000,00 0,00 9.000,00

91.444A2.2260207 PLA D'ACCIO AMBIENTAL (AGENDA LOCAL) 110.650,00 0,00 12.000,00 98.650,00

 TOTAL DESPESES   248.248,13 76.000,00 

      

      

ESTAT D'INGRESSOS     

  Previsió Previsió

Concepte Descripció Actual Altes Baixes Final

71.87000 ROMANENT TRESORERIA/CREDIT EXTRAORD. 996.711,51 63.382,52 0,00 1.060.094,03

71.87001 ROMANENT TRESORERIA/SUPLEMENT CREDIT 1.668.987,05 108.865,61 0,00 1.777.852,66

 TOTAL INGRESSOS   172.248,13 0,00 

 

 

RESUM PER CAPÍTOLS 
 
ESTAT DE DESPESES 
   Altes   Baixes 
Cap. II.- Compra béns i serveis 50.917,00 12.000,00 
Cap. VI.- Inversions reals                  188.331,13               64.000,00 
Cap. VII.- Transferències de capital   9.000,00             . 0,00 
                TOTAL 248.248,13 76.000,00 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
   Altes   Baixes 
Cap. VIII.- Actius financers           . 172.248,13                  . 0,00 
                TOTAL 172.248,13 0,00 
 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 169 del Real Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
  Per part el President-Delegat de la Comissió Informativa de 
Planificació, Economia i Hisenda, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa 
l’explicació del dictamen manifestant que és una petita modificació de crèdit, 
en concret la dotzena, que contempla una proposta de modificació de crèdit 
del Departament de Via Pública, seixanta-quatre mil euros per baixes en altres 
partides. Per tant, és una modificació de crèdit sense efectes en net i amb 
unes partides que es retallen per finançar increments d’unes altres. I hi ha 
també una modificació de crèdit, i en aquest cas amb finançament de 
romanent de Tresoreria, per l’atorgament d’una subvenció de nou mil euros a 
la Parròquia de Santa Maria, per les obres de rehabilitació. 
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 Després hi ha una modificació de cent vuit mil euros per finançar la 
conservació i el manteniment, en definitiva, la millora de les cambres 
frigorífiques del Mercat de Sant Ildefons, i s’incorpora “exnovo” una 
modificació de crèdit de cinquanta-quatre mil tres-cents  vuitanta-dos euros 
per finançar la nova centraleta de l’ampliació de l’Ajuntament que la fem 
perquè és urgent el decidir-ho perquè, de contrari, tindríem que aturar i 
retardar les obres  d’ampliació.  
 
 En definitiva i per acabar, hi ha un conjunt d’altes que pugen a dos-
cents quaranta-vuit mil euros que es financen amb setanta-sis mil euros de 
baixes i cinquanta-quatre mil euros per romanent de Tresoreria en crèdit 
extraordinari, i cent disset mil euros de romanent de Tresoreria, en aquest cas 
de suplement de crèdit. 
 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents. 
 
Astenció: 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 7.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de modificació de la 
Unitat d’Actuació 2 del Pla especial d’ordenació urbana “Sector Almeda”, 
de Cornellà de Llobregat, promogut per l’empresa Inversiones 
Barcelonesas Urbanas, Societat Anònima (IBUSA,S.A.).  
 
 
 DICTAMEN 
 
 “Vist l’expedient de Pla Especial de modificació de la Unitat 
d’Actuació 2 del Pla especial d’ordenació urbana “Sector Almeda”, de  Cornellà 
de Llobregat, promogut per l’empresa Inversiones Barcelonesas Urbanas, 
Societat Anònima (IBUSA,S.A.) , i redactat pels arquitectes Enric Batlle i 
Durany i Joan Roig i Duran. 
 
 Vist l'acord de la Junta  de Govern Local de data 1 de març de 2006 
d’aprovació inicial, mitjançant el qual s’aprovava inicialment el mencionat pla 
especial, així com la publicació en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona (en data 14-3-2006), al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya ( 
en data 16-3-2006) i en el Periódico de Catalunya (en data10-3-2006), per un 
període d'un mes, sense que durant aquest termini s’hagin presentat 
al·legacions. 
 
 Vist allò que senyala l’article 67, en relació als plans especials 
urbanístics, l’article 83.3 en relació a la tramitació dels plans especials 
urbanístics, i l’article 87, en relació als terminis per a la tramitació dels plans 
urbanístics derivats, del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya. 
 

Vist l’informe favorable, emès en data 18 d’abril de 2006, per la cap 
administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 

Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i el article 52.2.c) del Decret Legislatiu 
2/2003; el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents: 

 
ACORDS 

 
 Primer.- Aprovar provisionalment el Pla Especial de modificació de 
la Unitat d’Actuació 2 del Pla especial d’ordenació urbana “Sector Almeda”, de  
Cornellà de Llobregat, promogut per l’empresa Inversiones Barcelonesas 
Urbanas, Societat Anònima (IBUSA,S.A.) , i redactat pels arquitectes Enric 
Batlle i Durany i Joan Roig i Duran. 
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 Segon.-  Ordenar la remissió de l’expedient a la Comissió 
d’Urbanisme de Barcelona, als efectes de la seva aprovació definitiva 
 
 Tercer.- Notificar el present acord als interessats, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen manifestant que mitjançant aquest acord 
s’aprova provisionalment el Pla especial de modificació de la Unitat d’Actuació 
2 del Pla especial d’ordenació urbana del “Sector Almeda”. 
 
 Sabeu que al sector Almeda s’ha de fer per illes cada vegada que 
s’ha de canviar i s’han de fer construccions noves. És una unitat , una illa que 
hi ha en aquest moment quatre unitats –tres que són habitatges ja consolidats 
i una és un solar-. Per poder construir en aquest solar, la gent que ho 
planteja, que és la gent d’IBUSA, primer han fet una reparcel·lació voluntària, 
que estan tots d’acord i el que fem ara és dir que els tres habitatges que hi ha 
en aquest moment, es queden com estan i la gent aquesta al comprar el solar 
pot edificar. Si no féssim el Pla especial tindrien que tirar les tres cases a terra 
i fer un sol edifici. Com que els altres tres no volen canviar perquè estan bé 
com estan, fem la modificació del Pla perquè això sigui possible. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 
 8.- Aprovar provisionalment el Pla especial d’alineacions al 
solar d’equipaments ubicat a l’encreuament dels carrers dels Alps i de 
Vicens Llivina, de Cornellà de Llobregat, de promoció pública. 
 
 
 DICTAMEN 
 

“Vist l’expedient de pla especial d’alineacions al solar d’equipaments 
ubicat a l’encreuament dels carrers dels Alps i de Vicens Llivina, de Cornellà 
de Llobregat, de promoció pública.  
 

Vist l'acord de la Junta  de Govern Local de data 1 de març de 2006 
d’aprovació inicial, mitjançant el qual s’aprovava inicialment el mencionat pla 
especial, així com la publicació en el Butlletí Oficial de la Província de 
Barcelona (en data 14-3-2006), al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya ( 
en data 16-3-2006) i en el Periódico de Catalunya (en data10-3-2006), per un 
període d'un mes, sense que durant aquest termini s’hagin presentat 
al·legacions. 
 
 Vist allò que senyala l’article 67, en relació als plans especials 
urbanístics, l’article 83.3 en relació a la tramitació dels plans especials 
urbanístics, i l’article 87, en relació als terminis per a la tramitació dels plans 
urbanístics derivats, del Decret Legislatiu 1/2005, de 26 de juliol, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya. 
 

Vist l’informe favorable, emès en data 18 d’abril de 2006, per la cap 
administrativa d’Urbanisme, obrant a l’expedient. 
 

Atès que l’adopció del present acord es competència del Ple de 
l’Ajuntament, segons estableix l’article 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de las bases de regim local, i el article 52.2.c) del Decret Legislatiu 
2/2003; el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents: 
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ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar provisionalment el pla especial d’alineacions al 
solar d’equipaments ubicat a l’encreuament dels carrers dels Alps i de Vicens 
Llivina, de Cornellà de Llobregat, de promoció pública 
 
 Segon.-  Ordenar la remissió de l’expedient a la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de Barcelona, als efectes de la seva aprovació definitiva 
 

 Tercer.- Notificar el present acord als interessats, pel seu 
coneixement i efectes.” 
 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del President-Delegat de la Comissió Informativa d’Obres, 
Urbanisme, Manteniment, Serveis i Medi Ambient, senyor Antonio Martínez 
Flor, es fa l’explicació del dictamen manifestant que és l’aprovació provisional 
del Pla especial d’alineacions al solar d’equipaments ubicat a l’encreuament 
dels carrers dels Alps i de Vicens Llivina, això és l’edifici d’Hisenda, sense 
canviar ni l’edificabilitat ni l’altura de l’edifici, el que es fa és un canvi de 
volumetria. Per a aquesta gent, quan es va fer el Pla, es va fer una volumetria 
específica, el projecte que ha fet Hisenda té una altra volumetria i el que fem 
és adequar el planejament a la volumetria que ells faran, simplement és això.  
 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
Vots a favor: 
 
Grup Municipal del PSC (PSC-PSOE)-PM, senyores/rs Antonio Balmón 
Arévalo, Vicenç Badenes Teixidó, Susana Cordero Rojas, Sergio Fernández 
Mesa, Juan Antonio García Díaz, Jordi García Guitart, Rocio García Pérez, 
Rosa Eva Granadal Gálvez, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, 
Aurora Mendo Sánchez, María José Mont Rieiro, José Luis Morlanes Galindo i 
Gloria Récio Díaz. 
 
Grup Municipal d'ICV-EA-EPM, senyores/r Carmen Romero López, Elisa 
Corral Lozano, Miguel López Sánchez i Enriqueta Pardo Lanuza. 
 
Grup Municipal del PP, senyores/r Mª Isabel Espinosa Fernández, Manuel 
Jesús Casado Ruiz i María José Díaz Algarín. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyora/r Pilar Albiol i Gilabert i Salvador 
Colominas Tutusaus. 
 
Grup Municipal de CiU, senyors Nèstor Artís i Villena i Francesc Molina i 
Núñez.  
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
 
 1.- Informació de l’Alcaldia sobre estadística de violència de 
gènere.  
 
 A continuació pren la paraula el Sr. Alcalde, Antonio Balmón 
Arévalo, indicant que des de l’últim Ple del mes de març van ser 7 les dones 
mortes per violència masclista, i el total de víctimes de l’any 2006, són 35 
dones i un menor. 
 
 
 2.- Precs i preguntes 
 
 Pren la paraula en primer lloc el Sr. Salvador Colominas Tutusaus, 
Regidor del Grup Municipal d’ERC-AM, per manifestar que l’Ajuntament, i en 
concret Emducsa, -ja vam discutir-ho a varis plens anteriors a aquest, -està 
planificant  sis o set àrees d’urbanisme - diríem a on està en aquest moment 
la casa okupa dels tòxics-, la zona de l’avinguda del Carrilet, està urbanitzant 
també la carretera d’Esplugues i jo voldria demanar dues coses. 
 
 La primera, en quant a la carretera d’Esplugues, que els partits 
Polítics que estan en aquesta càmara, sobretot Iniciativa, Convergència e 
inclús el Partit Popular, s’ho miressin bé, perquè crec que s’està cometent una 
gran injustícia amb ciutadans de Cornellà. Tots els Partits, inclús vosaltres 
com a Partit Socialista i l’equip de Govern, que en aquest moment sou 
Iniciativa, el Partit Socialista i Convergència i Unió, amb l’excusa de fer 
vivenda social i de protegir als ciutadans, s’està expropiant, inclús buscant 
una forma que no és l’expropiació directa, per la qual podrien dar els veïns 
afectats a la Junta d’Expropiació, sinó que s’ha buscat una manera de que 
tinguin que anar directament a buscar un organisme que els hi pugui donar 
allò que l’Ajuntament denega, i crec que realment quan parlem de política 
sobre els ciutadans i quan parlem de protegir els ciutadans de Cornellà 
tindríem que vigilar el que es fa.  
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 A la carretera d’Esplugues es tiren dos edificis on hi viuen famílies 
perquè es declara incompatible en el projecte que va de la zona on estaran 
ubicats els Mossos d’Esquadra fins a la carretera d’Esplugues. Allà hi viu gent 
i s’han declarat incompatibles aquests edificis en el projecte que Emducsa i, 
llogicament, l’Ajuntament estan planificant. I a aquesta gent no se li valora el 
terreny a preu de mercat. Se’ls hi dona una misèria. Inclús en aquests últims 
dies han patit la ruptura de canyeries d’aigua, ruptura de cables elèctrics, -per 
tal que -en podríem denominar mobing immobiliari- se senten pressionats a 
acceptar la proposta que Emducsa els hi fa. 
 
 Avui, aquells terrenys que edificarà una empresa urbanística i 
edificarà Emducsa, el preu de mercat a la carretera d’Esplugues és d’un milió 
de pessetes el metre quadrat, i en aquest moment, no se’ls hi està pagant ni 
això. Gent que té un negoci, que viuen d’un negoci, gent que viuen en una 
casa que han viscut tota la vida, l’únic que se’ls hi dona la possibilitat de 
canviar la seva casa i el seu terreny per un pis d’Emducsa. I crec que quan es 
parla de que la política que fem l’Ajuntament és una política de cara als 
ciutadans, lo important són els ciutadans de Cornellà.  Aquesta gent també 
són ciutadans de Cornellà, i crec que si realment la ciutat ha de créixer, si és 
necessari que allà es faci una planificació urbanística, lo lògic és que 
l’Ajuntament i Emducsa siguin justs amb el preu que es paga. 
 
 Estem en una societat capitalista, Emducsa vendrà el pisos, 
l’empresa constructora vendrà els pisos, i és injust que aquesta gent la única 
manera de defensa sigui anar al Contenciós Administratiu, que al cap de 
quatre o cinc anys decidirà si el valor que ha pagat l’Ajuntament i Emducsa 
era el just. Perquè mentrestant, què podran fer? Canviar un negoci per deu 
milions de pessetes?, canviar el pis que han viscut tota la vida per un pis de 
protecció?, són una gent que viu amb el seu marit malalt a casa seva, que té 
un terreny que són de sis-cents metres quadrats. 
 
 Intervé el Sr. Alcalde per dir que, si us plau, ves acabant. 
 
 Se’ls hi pagarà únicament un valor de cent milions, vuitanta milions 
de pessetes i se’ls enviarà a un pis. Jo us demano en nom d’Esquerra 
Republicana, sobretot als Partits que estem aquí, als partits d’esquerra, que 
us mireu aquest projecte. I demano a l’Ajuntament –ja que Emducsa és una 
empresa municipal- que sigui justa amb el veïns que queden afectats amb 
aquest Pla urbanístic. 
 
 Intervé el Sr. Alcalde per indicar que, molt bé. Jo crec que estàs 
molt mal informat, però bé, ja estem acostumats als teus discursos i a la teva 
manca d’informació.  
 
 El Grup Popular vol fer algun prec o pregunta?.  
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 La senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, com a  Portaveu del 
Grup Municipal del PP, manifesta que vol fer dos precs i dues preguntes i 
assenyala que, serà breu, però demana que no se l’interrompi com és habitual. 
 
 El primer prec el porto en nom de pares i mares de l’Associació, o 
bé, d’una plataforma de nens afectats per la manca de places en el col·legi 
Almeda. He fet una recopilació de les seves propostes, les tinc aquí, en tinc 
vàries, algunes puny i lletra i amb el fi d’unir una mica les tres, he fet una que 
és meva però no és meva, és a dir, és fruit dels suggeriments del veïns 
d’aquesta zona. 
 
 El barri Almeda ha experimentat un inqüestionable increment de la 
seva població en els últims anys. A l’igual que en la resta de barris de Cornellà 
els veïns d’Almeda paguen els seus impostos i, en canvi, no reben de 
l’administració local els serveis que se’ls hi promet. Parlem de serveis mínims 
no d’altres, els imprescindibles, com són la sanitat i l’ensenyament, dues 
coses deficients en aquest barri. 
 
 El present prec vol assenyalar el fet de que més d’una vintena de 
nens –vint-i-un si no estic mal informada- han quedat sense plaça en el 
col·legi Dolors Almeda –avui alguns representats estan aquí- per la qual cosa 
hauran de desplaçar-se a diari a altres barris del municipi per poder 
escolaritzar els seus nens o bé a fora de la ciutat -com alguns hem fet- amb les 
conseqüents molèsties que això comportarà per a pares i, sobretot, per als 
nens que són petits. 
 
 El govern de la ciutat assegura –i he estat llegint aquest fulletó que 
hem fet de l’ensenyament- que Cornellà disposa actualment d’un ample ventall 
de centres que garantitzen una bona qualitat de l’educació dels nostres fills i 
filles en tots els barris. I, al contrari, la percepció que els pares d’aquests nens 
tenen en quant al col·legi Dolors Almeda no és aquesta. Quan aquest col·legi 
es va construir, fa aproximadament set anys, aquest barri estava en ple 
creixement i apogeu. És de suposar que sent el mateix govern -el que va 
planificar el desenvolupament del barri, el que sabia que anava a créixer i el 
que va a construir l’esmentat col·legi- hauria d’haver previst que l’augment de 
les vivendes comporta un augment de població, indiscutiblement població jove 
que és la que pot pagar aquest pisos que han crescut el preus i aquesta 
població jove tindrà nens. 
 
 Dit això, demanem en nom de totes les mares i tots els pares 
afectats que l’Alcalde intervingui i faci el possible per habilitar els espais en el 
barri per escolaritzar als nens fins a la construcció del nou col·legi, que espero 
es porti a termini. També demanem la col·laboració de tots els Grups, sobretot 
al Partit que té la responsabilitat en ensenyament –que sembla ser que és la 
persona que més traves ha posat a aquesta nena, la pròpia regidora- que 
intervingui i que s’usi la mà dreta, la mà esquerra, el que vostès vulguin 
perquè aquests nens no tinguin que sortir del barri. 
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 Vull dir en aquest prec que el Partit Popular donarà recolzament i 
els acompanyarà en totes les reivindicacions que aquests pares portin a terme 
per a aconseguir aquest fi. 
 
 I després, manifesta la Sra. Espinosa, tinc un prec pel representant 
d’Esquerra Republicana. Si té aquestes dades que, jo al dia d’avui no tinc, me 
les faciliti. 
 
 Intervé el Sr. Alcalde per indicar que els Precs no són per a això i 
respon la Sra. Espinosa que, ho trec, Alcalde. 
 
 Continua amb l’ús de la paraula la Sra. Espinosa dient que porta 
dues preguntes. 
 
 Una és en referència al pont que passa per sota del camp de futbol –
no sé si sé m’explico molt bé-, és a dir, el passadís que dona al camp de futbol 
pel qual passen moltes persones ara que estan en obres, i s’han apropat al 
Partit Popular a demanar que, per favor es posi en les llambordes que hi ha 
per dintre algun tipus d’asfalt perquè les cadires de rodes tenen problemes. 
 
 Intervé el Sr. Alcalde per indicar-li que ja es va a fer. 
 
 La Sra. Espinosa manifesta que l’altra pregunta és una pregunta 
que la torna a portar –ja no sé quantes vegades i encara no tinc contestació-. 
Què s’ha fet amb l’assemblea de veïns i afectats de la carretera d’Hospitalet 
per les obres?. He tornat a tenir, Sr. Martínez Flor, la visita d’aquestes 
persones, molt enfadades amb l’Ajuntament perquè sembla ser que només 
s’ha arreglat el gual d’un senyor que sembla ser que no estava content amb el 
Partit Popular en aquella reunió -Servi Servei o Publi Serveis o quelcom 
semblant-. La resta estan tal qual i escombreries en els carrers, poca neteja, 
les faroles trencades. Totes les reivindicacions d’aquella reunió sembla ser que 
estan pendents encara, i que han tirat la tovallola i, no sé, crec que hi ha 
alguns que volen fer alguna acció legal o quelcom per l’estil.  
 
 Vull saber què s’ha fet i que se’m passi un informe per escrit de tot 
el què s’ha fet. 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les dinou hores i trenta minuts, de la 
qual s’estén la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, juntament 
amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 
 
 


